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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány a Booking.com tisztességtelen 
fizetési gyakorlatával szemben? " 

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Már hetek óta tart azon magyar szállásadók vesszőfutása, akik a Booking.com online szálláskiadó 
portál szolgáltatásait használva értékesítik kiadó szobáikat. A hírek szerint ugyanis a külföldi cég az
elmúlt hetekben a vendégektől beszedett összegeket egyáltalán nem fizeti ki a szállásadóknak, 
hanem technikai átállásra és más okokra hivatkozva hétről hétre, most már hónapról hónapra 
csúsztatja a szállásadók kifizetését. Ez az eljárásmód – bármilyen szerződés is keletkezett a 
szállásadó és a szállásközvetítő között – tisztességtelen, ártalmas a hazai szállásadóknak, őket nehéz
anyagi helyzetbe hozza. 

 

Világosan látszik, hogy a Booking.com jelenlegi tisztességtelen kifizetési gyakroltának véget kell 
vetni, továbbá világos és a szállásadókat is védő szabályozást kell bevezetni, valamint  érvényre 
juttatni. 

 

Mindezekre tekintettel kérdezem:

- Vizsgálja -e a kormány a Booking-com jelenlegi gyakorlatát? 

- Mely hatóság jár el a Booking.com tisztességtelen kifizetési gyakrolatával kapcsolatban?

- Milyen kormányzati, illetve állami segítségre számíthatnak igényeik haladéktalan érvényesítésével
kapcsolatban a szállásadók?



- Kell-e változtatni a hazai szállásközvetítői szabályozáson, hogy az nagyobb védelmet nyújtson 
hasonló esetek ellen?

- Mit gondol arról, hogy a vállalkozások érdekvédelmére felesküdött Magyar Kereskedelmi és 
Iparkamara még meg sem szólalt az ügyben, és a Magyar Turisztikai Ügynökség sem sietett a 
turizmusból élő vállalkozások megsegítésére? 

 

Várom megtisztelő válaszát!

 

Budapest, 2023.08.04

Tisztelettel:

Dr. Lukács László György országgyűlési képviselő
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